

# ဟောရှေအနာဂတုတိကျမ်း

နိဒါန်း

ပရောဖက်ဟောရှေသည်ပရောဖက်အာမုတ်  
 နောက် က္လသရေလနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းတွင်ဟော  
 ပြောသောပရောဖက်ဖြစ်သည်။ ထိုခေတ်ကာလ  
 သည်ဘီစီ ၇၂၁ ခုနှစ်တွင်ရှမာရိပြည်မကျ  
 ဆုံးမိတိုင်းပြည်မငြိမ်မသက်ဖြစ်နေသော  
 အချိန်ဖြစ်သည်။ သူသည်က္လသရေလအမျိုး  
 သားတို့ရုပ်တုဆင်းတုများကိုကိုးကွယ်  
 ၍ ဘုရားသခင်အပေါ်သစ္စာမရှိခြင်းကို  
 အဋ္ဌ ငွှိကအားဖြင့်သတိပေးနှိုးဆော်လေ  
 သည်။ ဟောရှေသည်ထိုကဲ့သို့က္လသရေလ  
 အမျိုးသားများသစ္စာဖောက်ဖျက်ခြင်းကို၊  
 သစ္စာမဲ့သောမိန်းမနှင့်ပေါင်းသင်းရသဖြင့်  
 မိမိ၏အိမ်ထောင်ရေးပျက်စီးရခြင်းနှင့်  
 ပုံပမာဆောင်၍ရဲဝံ့စွာထုတ်ဖော်လေသည်။  
 သူ၏ဇနီးဂေါမာသည်သူ့အားသစ္စာမဲ့  
 သည့်နည်းတူထာဝရဘုရား၏လူစု သည်လည်း  
 ကိုယ်တော်ကိုစွန့်ပစ်ကြလေ ပြီ။ ထိုအပြစ်အတွက်က္လသရေလအမျိုး  
 သားတို့သည်ဒဏ်စီရင်ခြင်းကိုခံရမည်။  
 သို့သော်လည်းနောက်ဆုံး၌ဘုရားသခင်

၏တည်မြဲသောကျေးဇူးကရုဏာတော်  
 သည်အောင်မြင်မှုရ၍ ထိုနိုင်ငံကိုမိမိ  
 ထံပြန်လည်ခေါ်ဆောင်၍မိတ်သဟာယ  
 ဖွဲ့စေတော်မူမည်။ ထိုမေတ္တာတော်ကို အို က္ကသရေလ၊  
 ငါသည်သင့်ကိုအဘယ်သို့ ပစ်ပယ်နိုင်မည်နည်း၊  
 ငါသည်သင့်ကိုမည် သို့ပစ်ထားနိုင်မည်နည်း၊  
 သင်တို့အပေါ် ဌိုင်မေတ္တာကရုဏာသည်ကြီးမားလှ  
 သောကြောင့် ငါ၏စိတ်နှလုံးသည်ထိုသို့  
 မပြုရန်နှင့်" (၁၁:၈) ဟူသောကရုဏာ  
 စကားများအရထင်ရှားပေသည်။

**အကြောင်းကြီးများ**

ဟောရှေ၏မိသားစုနှင့်အိမ်ထောင်ရေး ၁:၁-၃:၅  
 က္ကသရေလအမျိုးသားတို့အတွက်သတိပေး စကားများ  
 ၄:၁-၁၃:၁၆  
 နောင်တတရားနှင့်ကတိတော်ဆိုင်ရာမိန့်မှာ ချက်များ  
 ၁၄:၁-၉

1 ယုဒနိုင်ငံတွင်ဩဇိမင်း၊ ယောသံမင်း၊ အာ  
 ခတ်မင်း၊ ဟေဇကိမင်းနှင့်က္ကသရေလနိုင်ငံ  
 တွင်ယောရှုမင်း၏သားယေရောဗော င်မင်းတို့  
 စိုးစံသည့်လက်ထက်၌ ဗေရိ၏သားဟောရှေ  
 ထံသို့ရောက်ရှိလာသောထာဝရဘုရား၏ နှုတ်က  
 ပတ်တော်ကားဤသို့တည်း။\*

\* 1:1 ၄ရာ၊ ၁၄:၂၃-၁၅:၇၊ ၁၅:၃၂-၁၆:၂၀၊ ၁၈:၁-၂၀:၂၁။ ၆ရာ၊  
 ၂၆:၁-၂၇:၈၊ ၂၈:၁-၃၂:၃၃။

ဟောရှေ၏ဇနီးနှင့်သားသမီးများ

2 ထာဝရဘုရားသည်ဟောရှေမှတစ်ဆင့်  
 ကူသရေလအမျိုးသားတို့အားဦးစွာ မိန့်တော်မူသည်မှာ`သင်သည်သွား၍  
 သမီးတစ်ဦးနှင့်အိမ်ထောင်ပြုလော့။ သင်  
 ၏ဇနီးသည်သစ္စာမဲ့သူဖြစ်လိမ့်မည်။ သင်၏  
 သားသမီးများသည်လည်းသင်၏ဇနီးကဲ့  
 သို့သစ္စာမဲ့သူများဖြစ်လိမ့်မည်။ ငါ၏  
 လူစုသည်လည်းထိုနည်းတူစွာငါ့ကို စွန့်၍သစ္စာဖောက်ကြပြီ။  
 ဟုမိန့်တော် မူ၏။- 3 သို့ဖြစ်၍ဟောရှေသည်ဒိဗလိမ်၏သမီး  
 ဂေါမာဆိုသူနှင့်အိမ်ထောင်ပြုလေသည်။  
 သူတို့တွင်သားဦးတစ်ယောက်ကိုဖွား မြင်ပြီးနောက်-  
 4 ထာဝရဘုရားကဟောရှေအား`သင်၏သား  
 ကို`ယေဇရေလ' ဟုနာမည်မှည့်လော့။ အဘယ်  
 ကြောင့်ဆိုသော်ကူသရေလဘုရင်၏ဘိုးတော်  
 ယေဟုသည် ယေဇရေလမြို့တွင်သတ်ဖြတ်  
 လုပ်ကြံခဲ့သည့်လူသတ်မှုများအတွက် ငါ  
 သည်ကူသရေလဘုရင်ကိုဒဏ်ခတ်မည်။  
 ယေဟုမင်းဆက်ကိုတိမ်ကောစေမည်။-☆  
 5 ထိုအချိန်ကျရောက်လျှင်ငါသည်ယေဇရေလ  
 ချိုင့်ဝှမ်းတွင် ကူသရေလနိုင်ငံ၏အာဏာစက်  
 ကိုပျက်သုဉ်းစေမည်' ဟုမိန့်တော်မူသည်။  
 6 ဂေါမာတွင်ဒုတိယကလေးတစ်ယောက်ဖွား

☆ 1:4 ၄ရာ၊ ၁၀:၁၁။

မြင်လေ၏။ ထိုကလေးသည်သမီးမိန်းကလေး  
 ဖြစ်သည်။ ထိုအခါထာဝရဘုရားကဟောရှေ  
 အား ``ငါသည်ကူသရေလပြည်သားတို့ကို  
 နောင်အခါတွင် သနားကြင်နာ၍အပြစ်  
 လွတ်မည်မဟုတ်သောကြောင့်ထိုသမီး  
 ကိုမေတု တာမဲ့' ဟုနာမည်မှည့်လော့။-

7 ငါသည်ယုဒပြည်သားတို့ကိုမူကား  
 သနားကြင်နာဦးမည်။ သူတို့၏ဘုရားသခင်ငါထာဝရဘုရားသည်သူတို့  
 အားကယ်တင်မည်။ သို့ရာတွင်စစ်တိုက်  
 ခြင်းအားဖြင့်လည်းကောင်း၊ လေး၊ မြား၊ ငှက်  
 ဌား၊ မြင်း၊ မြင်းတပ်အားဖြင့်လည်းကောင်းသူ  
 တို့အားကယ်တင်မည်မဟုတ်။

8 ဂေါမာသည်သမီးကိုနို့ခွဲပြီးသောအခါ  
 ပဋိသန္ဓေစွဲ၍သားတစ်ယောက်ကိုဖွားမြင်  
 ၏။- 9 ထိုအခါထာဝရဘုရားကဟောရှေ  
 အား ``ကူသရေလပြည်သားတို့သည်ငါ  
 ၏လူစုမဟုတ်၊ ငါသည်လည်းသူတို့၏  
 ဘုရားသခင်မဟုတ်သောကြောင့်ထိုသား  
 ကိုငါ့လူမျိုးမဟုတ်' ဟုနာမည်မှည့်လော့''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ကူသရေလနိုင်ငံတစ်ဖန်ကြီးပွားတိုးတက်လာမည်  
 10 ကူသရေလပြည်သားတို့သည်ပင်လယ်ထဲမှ  
 သဲပွင့်များကဲ့သို့ မရေမတွက်မတိုင်းမတာ

နိုင်လောက်အောင်များပြားကြလိမ့်မည်။  
 ယခု အခါ၌ဘုရားသခင်ကသူတို့အား“သင်  
 တို့သည်ငါ၏လူစုမဟုတ်” ဟုမိန့်တော်မူ  
 သော်လည်းနောင်တစ်နေ့တွင်“သင်တို့သည်  
 အသက်ရှင်တော်မူသောဘုရားသခင်၏  
 သားသမီးများဖြစ်ကြ၏” ဟုမိန့်တော် မူလိမ့်မည်။-  
 ☆ 11 ယုဒပြည်သားတို့နှင့်ကူသရေလပြည်  
 သားတို့သည်ပြန်လည်ပေါင်းစည်းကြလိမ့်  
 မည်။ သူတို့သည်သူတို့အတွက်ခေါင်းဆောင်  
 တစ်ဦးကိုရွေးကောက်တင်မြှောက်ကြလိမ့်  
 မည်။ သူတို့သည်မိမိတို့နိုင်ငံတွင်ကြီးပွား  
 တိုးတက်လာကြလိမ့်မည်။ ယေဇရေလနေ  
 သည်နေ့ကြီးရက်ကြီးဖြစ်လိမ့်မည်” ဟုမိန့် တော်မူ၏။

## 2

1 သို့ဖြစ်၍သင်တို့သည်ကူသရေလနိုင်ငံ  
 သားချင်းတို့အား“ဘုရားသခင်၏လူစု”  
 ဟူ၍လည်းကောင်း၊ “ထာဝရဘုရားသနား  
 ကြင်နာသူများ” ဟူ၍လည်းကောင်းကင်ပွန်း  
 တပ်ခေါ်ကြလော့။

သစ္စာမဲ့သောဂေါမာသစ္စာမဲ့သောကူသရေလ  
 2 ငါ၏သားသမီးတို့သင်တို့၏မိခင်အားမေတ္တာ  
 ရုပ်ခံလော့။ သူသည်ငါ၏ဇနီးမဟုတ်တော့

☆ 1:10 ရော၊ ၉:၂၆။

ပြီ။ ငါသည်လည်းသူ၏ခင်ပွန်းမဟုတ်တော့  
 ပြီ။ သို့ရာတွင်မျောက်မထားသောအကျင့်  
 နှင့်ပြည့်တန်ဆာအလုပ်ကိုစွန့်ရန် သင်တို့  
 ၏မိခင်အားမေတ္တာရပ်ခံလော့။- 3 ထိုအကျင့်များကိုမစွန့်လျှင်ငါသည်သူ  
 အဝတ်ကိုချွတ်၍ သူ့မွေးသည့်နေ့ကကဲ့သို့  
 အဝတ်အချည်းစည်းရှိစေမည်။ သူ့အားသွေ  
 ခြောက်၍အသုံးမကျသောလွင်ပြင်ကဲ့သို့ ဖြစ်စေသဖြင့်  
 သူသည်ရေငတ်၍အသက် ဆုံးရလိမ့်မည်။-  
 4 သူ၏သားသမီးတို့သည်ပြည့်တန်ဆာမ  
 ၏သားသမီးများဖြစ်လာကြသောကြောင့်  
 ငါသည်သူတို့အားသနားကြင်နာမည် မဟုတ်။-  
 5 သူတို့မိခင်သည်သစ္စာမဲ့လျက်သူတို့အား  
 အရှက်မဲ့စွာမွေးဖွားခဲ့၏။ သူ့ကိုယ်တိုင်  
 က`ငါ့အားစားစရာအစာရေစာ၊ သိုး  
 မွေး၊ ချည်နှင့်သံလွင်ဆီ၊ စပျစ်ရည်ကို  
 ပေးသောချစ်သူတို့နောက်သို့ငါလိုက် မည်' ဟုဆို၏။

6 သို့ဖြစ်၍ငါသည်သူမထွက်နိုင်ရန်ဆူး စည်းရိုးခတ်၍  
 လမ်းရှာမတွေ့နိုင်ရန်တံ တိုင်းဖြင့်ကာရံထားမည်။-  
 7 သူသည်ချစ်သူတို့နောက်သို့ပြေးလိုက်သော်  
 လည်းမိမည်မဟုတ်၊ ရှာသော်လည်းတွေ့မည် မဟုတ်၊  
 ထိုအခါသူက`ငါသည်ခင်ပွန်း ဟောင်းထံသို့ပြန်မည်။  
 ငါသည်ခင်ပွန်းသစ် နှင့်ပေါင်းသင်းနေထိုင်ရသည်ထက်  
 ခင်ပွန်း ဟောင်းနှင့်ပေါင်းသင်းနေထိုင်ရသည်က

ပို၍ကောင်းသည်'' ဟုဆိုလိမ့်မည်။

8 သူသည်ဗာလဘုရားကိုဝတ်ပြုရာ၌ ပူဇော်ဆက်သသောဂျုံစပါး၊ စပျစ်ရည်၊ သံလွင်ဆီ၊ ရွှေနှင့်ငွေတို့ကိုငါ့ထံမှရရှိ သည်ဟုသူမသိ။-

9 သို့ဖြစ်၍ငါသည်ကောက်ရိတ်သိမ်းချိန်တွင် ငါ၏ဂျုံစပါးနှင့်စပျစ်ရည်ကိုလည်း ကောင်း၊ သူဝတ်ရန်ငါပေးထားသောသိုးမွေး နှင့်ချည်ကိုလည်းကောင်းပြန်၍သိမ်း

10 ငါသည်သူ၏ချစ်သူများရှေ့တွင်သူ၏ အဝတ်ရှိသမျှကိုချွတ်ပစ်မည်။ ငါ၏လက် တွင်းမှသူ့အားမည်သူမျှမကယ်နိုင်။-

11 သူ၏နှစ်စဉ်ပွဲတော်နှင့်လစဉ်ပွဲတော်များ၊ ဥပု သ် နေ့ပွဲတော်များစသောဘာသာရေးအစည်း အဝေးရှိသမျှတို့ကိုငါရပ်စဲစေမည်။-

12 သူ၏ချစ်သူများကသူ့အားလက်ဆောင် အဖြစ်ပေးသည်ဟုဆိုသောစပျစ်ပင်နှင့် သဖ န်းပင်များကိုငါဖျက်ဆီးမည်။ ငါသည် သူ၏စပျစ်ခြံနှင့်သစ်သီးခြံတို့ကိုသားရဲ

များကိုကံဖြတ်ဖျက်ဆီးသဖြင့် ချုံနွယ်ပိတ် ပေါင်းထူသောအရပ်ဖြစ်စေမည်။- 13 သူသည်ငါ့ကိုမေ့လျော့ပြီးလျှင်ဗာလ ဘုရားအားနုံ့သပေါင်းကိုမီးရှို့ပူဇော်

လျက် ရွှေငွေတန်ဆာများကိုဝတ်ဆင်၍ ချစ်သူများနောက်သို့လိုက်သည့်အခါများ အတွက်သူ့အားငါဒဏ်ခတ်မည်။ ဤကား

ထာဝရဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်၏။

မိမိလူမျိုးတော်အပေါ်ထားသော ထာဝရဘုရား၏မေတ္တာတော်

14 သို့ဖြစ်၍ ငါသည် သူ့ကိုတောက နှု တာရသို့တစ်  
ဖန်ခေါ်ဆောင်၍ ထိုနေရာ၌ ငါ့ထံသို့ပြန်  
လာရန်မေတ္တာစကားဖြင့် ဆွဲဆောင်မည်။-

15 သူ၏စပျစ်ခြံများကိုလည်း ပြန်လည်ရှင်  
သန်စေ၍ အာခေါ်ဟူသော ဒုက္ခချိုင့်ဝှမ်းကို  
မျှော်လင့်ရာတံခါးဖြစ်စေမည်။ သူသည်  
အသက်အရွယ်ငယ်စဉ်အီဂျစ်ပြည်မှထွက်  
လာသော အခါကကဲ့သို့ ငါ့အားမေတ္တာတို့ ပြန်လိမ့်မည်။-

☆ 16 ထိုအခါ သူသည် ငါ့အား ဗာလဟုမခေါ်  
တော့ဘဲ ခင်ပွန်းဟုတစ်ဖန်ခေါ်လိမ့်မည်။-

17 သူသည် ဗာလဟူသော အမည်ကို သူ၏နှုတ်  
မှဖယ်ရှားမည်။ နောက်တစ်ဖန်မခေါ်စေရ။-

18 ထိုအခါ ငါသည် သားရဲ၊ ငှက်အပေါင်းတို့  
နှင့် ပဋိညာဉ်ဖွဲ့၍၊ ဌ၊ ဌား၊ လေးမြားနှင့် စစ်ပွဲ  
များကို တိုင်းနိုင်ငံမှဖယ်ရှားသဖြင့် ငါ၏  
လူမျိုးတော်သည် အေးချမ်းလုံခြုံစွာနေ  
ထိုင်ရကြလိမ့်မည်။

19 ကုသရေလ၊ ငါသည် သင့်အား ဇနီးအဖြစ်  
သိမ်းပိုက်မည်။ သင့်အပေါ်၌ ငါ၏ သစ္စာခိုင်မြဲမည်။

☆ 2:15 ဟောရှေ ၇:၂၄-၂၆။



သင့်အားမေတ္တာကရုဏာထား၍တရားဝင်  
ဇနီးအဖြစ်ရာသက်ပန်သိမ်းပိုက်မည်။

20 ငါ၏ကတိသစ္စာနှင့်အညီသင့်ကိုငါသိမ်း ပိုက်မည်။

သင်သည်ငါ့ကိုထာဝရဘုရားအဖြစ်  
အသိအမှတ်ပြုလိမ့်မည်။

21-22 ထိုအခါ၌ငါ၏လူမျိုးတော်

ကူသရေလအမျိုးသားတို့၏ဆုတောင်း ပတုထနာကို  
နားညောင်းတော်မူမည်။

ငါသည်မြေကြီးပေါ်တွင်မိုးကိုရွာစေသဖြင့်

မြေကြီးမှစပါး၊ စပျစ်သီးနှင့်သံလွင်သီး များ  
သီးလိမ့်မည်။

23 ငါသည်ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုပြည်တော်တွင်နေ  
ထိုင်စေ၍ သူတို့အားကြီးပွားတိုးတက်စေမည်။

ငါသည်“မေတ္တာမဲ့” နာမည်ခံသူတို့ကို  
ချစ်ခင်မြတ်နိုးမည်။

“ငါ၏လူမျိုးတော်မဟုတ်” နာမည်ခံသူတို့ကို

ငါက`သူတို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဖြစ်သည်’ ဟု  
မိန့်တော်မူ၍

သူတို့က`ကိုယ်တော်သည်အကျွန်ုပ်တို့၏ ဘုရားသခင်  
ဖြစ်သည်’ ဟုပြန်၍လျှောက်ထားကြလိမ့်မည်။\*

### 3

#### ဟောရှေနှင့်သစ္စာမဲ့သောမိန်းမ

\* 2:23 ရော၊ ၉:၂၅။ ၁ပေ၊ ၂:၁၀။

1 တစ်ဖန်ထာဝရဘုရားကငါ့အား ``သင်သွား  
 ရှိလင်ငယ်နှင့်ဖောက်ပြန်နေသောမိန်းမကိုချစ်  
 လော့၊ ကူသရေလပြည်သားတို့သည်အခြား  
 ဘုရားများကိုကိုးကွယ်၍ ရုပ်ပွားဆင်းတုတို့  
 အားစပျစ်သီးခြောက်များကိုပူဇော်ဆက်သ  
 ကြသော်လည်း၊ ငါသည်သူတို့ကိုချစ်တော်မူ  
 သည်နည်းတူသင်သည်ထိုမိန်းမကိုချစ်ရ မည်''  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

2 ထို့ကြောင့်ငါသည်ငွေသားတစ်ဆယ့်ငါးပြား  
 နှင့်မုယောဆန်ခုနစ်တင်းပေး၍သူ့ကိုရွေး ယူသည်။-

3 ``သင်သည်ပြည့်တန်ဆာအလုပ်ကိုမလုပ်၊  
 အခြားသူနှင့်မဖောက်ပြန်ဘဲငါ့အား ကြာမြင့်စွာစောင့်ဆိုင်းနေရမည်။  
 ငါသည် လည်းစောင့်ဆိုင်းနေမည်'' ဟုသူ့အားပြော၏။-

4 ထိုနည်းအတိုင်းကူသရေလပြည်သားတို့  
 သည်ဘုရင်မရှိ၊ ခေါင်းဆောင်မရှိ၊ ယဇ်ပူဇော်  
 ခြင်းမရှိ၊ ကိုးကွယ်ရာကျောက်တိုင်များမရှိ၊  
 ရုပ်တုများမရှိဘဲလျက်ကြာမြင့်စွာနေ ထိုင်ရလိမ့်မည်။-

5 သို့ရာတွင်ကူသရေလပြည်သားတို့သည်  
 သူတို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရား ထံတော်သို့လည်းကောင်း၊  
 သူတို့၏ဘုရင် ဒါဝိ ဒ်မင်း၏အဆက်အနွယ်ထံသို့လည်း  
 ကောင်းပြန်လာမည့်အချိန်ကျရောက်လိမ့်  
 မည်။ ထိုအခါသူတို့သည်ထာဝရဘုရား  
 အားကြောက်ရွံ့ရုံ့သေကြလိမ့်မည်။ ကိုယ်

တော်သည်လည်းသူတို့အားကောင်းချီး  
ဂလာကိုချပေးတော်မူလိမ့်မည်။

မ ဇ

### 4

#### ဣသရေလအမျိုးသားတို့ကိုစွပ်စွဲတော်မူခြင်း

1 ဣသရေလအမျိုးသားတို့၊ ထာဝရဘုရား  
၏မိန့်တော်မူချက်ကိုနားထောင်ကြလော့။  
ဤ တိုင်းပြည်တွင်နေထိုင်သူတို့အားထာဝရ  
ဘုရားစွပ်စွဲတော်မူချက်ရှိပေ၏။ ကိုယ်တော်  
က`ဤတိုင်းပြည်တွင်သစ္စာတရားမေတ္တာ  
တရားဟူ၍မရှိ။ ငါသည်ဘုရားဖြစ်သည်  
ဟုပြည်သူတို့ကအသိအမှတ်မပြုကြ။-

2 သူတို့သည်ကတိမတည်ခြင်း၊ မုသား  
စကားကိုပြောခြင်း၊ လူ့အသက်ကိုသတ်  
ခြင်း၊ သူတစ်ပါးဥစ္စာပစ္စည်းကိုခိုးယူခြင်း၊  
သူတစ်ပါးသားမယားကိုပြစ်မှားခြင်း  
တို့ကိုပြု၏။ တရားလက်လွတ်နေထိုင်၍  
လူသတ်မှုများကိုအထပ်ထပ်ကူးလွန် ကြ၏။-

3 သို့ဖြစ်၍ဤပြည်သည်ခြောက်သွေ့လျက်  
သက်ရှိသတ္တဝါအပေါင်းတို့သည်သေကြေ  
ပျက်စီးကြလိမ့်မည်။ တိရစ္ဆာန်များ၊  
ငှက်များ၊ နှင့်ပင်လယ်ထဲရှိငါးများပင်သေကြေ  
ပျက်စီးကြလိမ့်မည်' ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ထာဝရဘုရားသည်ယဇ်ပုရောဟိတ်များအား  
စွပ်စွဲတော်မူခြင်း

4 ထာဝရဘုရားက`မည်သူမျှပြည်သား  
တို့အားမစွပ်စွဲမဆုံးမစေနှင့်၊ ငါ၌ယဇ်  
ပုရောဟိတ်တို့အားစွပ်စွဲရန်အချက်ရှိသည်။-

5 သင်တို့သည်နေ့ရောညပါချွတ်ချော်လွဲ  
မှားကြ၏။ ပရောဖက်တို့သည်လည်းထို  
နည်းဖြစ်ကြ၏။ ငါသည်သင်တို့၏မိခင်  
ဖြစ်သောကူသရေလနိုင်ငံကိုဖျက်ဆီး မည်။-

6 ငါ၏လူမျိုးတို့သည်ငါ့ကိုအသိအမှတ်  
မပြုသောကြောင့် အပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်းကို ခံရကြ၏။  
အသင်ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့သည် ငါ့ကိုအသိအမှတ်မပြုဘဲ  
ငါ၏ဩဝါဒ ကိုလည်းလက်မခံကြသောကြောင့်  
ငါသည် သင်တို့ကိုပစ်ပယ်ပြီ။ သင်တို့၏သားများ  
ကိုလည်းငါ၏ယဇ်ပုရောဟိတ်များအဖြစ်  
အသိအမှတ်ပြုမည်မဟုတ်။

7 အသင်ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့၏ဦးရေများ  
လာသည်နှင့်အမျှငါ့ကိုသင်တို့ပြစ်မှား  
ကူးလွန်မှုများလာ၏။ ထို့ကြောင့်ငါသည်  
သင်တို့ဂုဏ်သိက္ခာကိုရှုတ်ချမည်။- 8 သင်တို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်အပြု  
လွန်ခြင်းကိုအကြောင်းပြု၍ကြွယ်ဝချမ်း  
သာလာကြ၏။ ထို့ကြောင့်သင်တို့သည်သူတို့  
အပြစ်တိုး၍ကူးလွန်စေရန်အားပေးကြ သည်။-

9 သင်တို့သည်ပြည်သားများနည်းတူအပြစ်  
 ဒဏ်ခံရမည်။ ငါသည်သင်တို့ကိုဒဏ်ခတ် မည်။  
 သင်တို့၏ဒုစရိုက်အကျိုးဆက်ကို ခံစေမည်။-

10 သင်တို့သည်ပူဇော်သကာဝေစုကိုစား  
 ရသော်လည်းအဆာပြေလိမ့်မည်မဟုတ်။  
 သင်တို့သည်သားသမီးဖြစ်ထွန်းစေတတ်  
 သောနတ်ဘုရားများကိုကိုးကွယ်သော်  
 လည်းသားသမီးမထွန်းကား၊ အဘယ်  
 ကြောင့်ဆိုသော်သင်တို့သည်၊ ငါထာဝရ  
 ဘုရားကိုစွန့်၍အခြားသောဘုရား ကိုကိုးကွယ်ကြပြီ။-

အခြားသောဘုရားများကိုးကွယ်ခြင်းကို  
 ထာဝရဘုရားရှုတ်ချတော်မူခြင်း

11 ထာဝရဘုရားက`ငါ၏လူစုသည်စပျစ်  
 ရည်သစ်၊ စပျစ်ရည်ဟောင်းတို့ကိုသောက်စား  
 ယစ်မှူးသဖြင့်အသိဉာဏ်ကင်းမဲ့လျက် ရှိ၏။-

12 သူတို့သည်သစ်သားနတ်ဘုရားထံပေဒင် မေးကြသည်။  
 တုတ်ချောင်းကလူတို့သိလို့ သမျှကိုပြောပြသည်။  
 သူတို့သည်ငါ့ကို စွန့်သွားကြပြီ။ ပြည့်တန်ဆာမဘဝသို့  
 ရောက်သောမိန်းမကဲ့သို့သူတို့သည်အခြား  
 သောဘုရားများထံ၌ဆည်းကပ်ကြ၏။-

13 သူတို့သည်တောင်ထိပ်များပေါ်ရှိကိုးကွယ်  
 ရာဌာနများ၌ယဇ်ပူဇော်ကြ၍ တောင်

ကုန်းများပေါ်ရှိအရိပ်ကောင်းသောသစ်  
ပင်ကြီးများအောက်၌နံ့သာပေါင်းကို မီးရှို့ကြသည်။

“ထို့ကြောင့်သင်တို့၏သမီးများသည်  
ပြည့်တန်ဆာဘဝသို့ရောက်၍သင်တို့  
၏ချွေးမများသည်မျောက်မထားကြ၏။-

14 သို့ရာတွင်သူတို့ကိုငါဒဏ်ခတ်တော်မမူ။

သင်တို့ကိုယ်တိုင်နတ်ဘုရားကိုးကွယ်ရာ  
ဌာနဆိုင်ရာပြည့်တန်ဆာမများနှင့်ပေါင်း  
ဖော်၍ နတ်ဘုရားများကိုအတူတကွ  
ပူဇော်ပသလေ့ရှိသောကြောင့်ပေတည်း။

‘အသိဉာဏ်ကင်းမဲ့သောလူမျိုးသည်ပျက်  
စီးဆုံးရှုံးရလိမ့်မည်’ ဟူ၍ဆိုရိုးစကား  
ရှိသည်အတိုင်းပင်ဖြစ်၏။

15 “အသင်ကူသရေလပြည်သားတို့သည်  
ငါ့အားသစ္စာမဲ့ကြသော်လည်း ယုဒပြည်  
သားတို့သည်ထိုအပြစ်မျိုးကိုမကူး လွန်မိပါစေနှင့်၊  
ဂိလဂါလမြို့သို့မ ဟုတ်ဗေသလမြို့များတွင်ဘုရားဝတ်  
ပြုခြင်းမပြုကြနှင့်။ ထိုမြို့များတွင်

အသက်ရှင်တော်မူသောထာဝရဘုရား  
၏နာမတော်ကိုတိုင်တည်၍ကျိန်တွယ်  
ပြောဆိုမှုမပြုကြနှင့်။- 16 ကူသရေလပြည်သားတို့သည်ထိန်း  
ကျောင်းရခက်သောနွားမတမ်းကဲ့သို့ပေ  
ကပ်ကပ်နိုင်လှ၏။ ငါသည်သူတို့အား

သိုးကလေးများသဖွယ်စားကျက်တွင်  
မည်ကဲ့သို့ထိန်းကျောင်းနိုင်ပါအံ့နည်း။-

17 က္ကသရေလပြည်သားတို့သည်ရုပ်တုကို  
ကိုးကွယ်ခြင်း၌စွဲလန်းကြ၏။ ရှိစေ တော့။-

18 သူတို့သည်စပျစ်ရည်သောက်ကြူး၍ပြည့်  
တန်ဆာအလုပ်ဖြင့်ပျော်ပါးကြ၏။ သူတို့

သည်ဂုဏ်ရှိစေမည့်အမှုထက်အရှက်ကဲ့  
စေမည့်အမှုကိုနှစ်သက်ကြ၏။- 19 သူတို့သည်လေတိုက်ရာပါသွားသကဲ့  
လွင့်စင်သွားကြလိမ့်မည်။ နတ်ဘုရားများ  
ကိုပူဇော်ပသခဲ့ခြင်းကြောင့်ရှက်ကြလိမ့် မည်။

### 5

1 “ယဇ်ပုရောဟိတ်တို့၊ ကြားနာကြလော့၊  
က္ကသရေလပြည်သားတို့ဂရုစိုက်နား ထောင်ကြလော့။

မင်းမျိုးမင်းနွယ်တို့နား ထောင်ကြလော့။  
သင်တို့ကိုယ်တိုင်မှန်ကန်စွာ စီရင်ရမည့်သူများဖြစ်သည်။

ထိုအတိုင်း ပင်သင်တို့ကိုလည်းအပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်း  
ခံရကြမည်။ သင်တို့သည်မိဇပါမြို့တွင်

ထောင်သောထောင်ချောက်၊ တာဗော်တောင်တွင်  
ဖြန့်ထားသောပိုက်ကွန်၊- 2 အကာရှာမြို့တွင်တူးထားသောကျင်း

နက်ဖြစ်ကြပြီ။ ထို့ကြောင့်ငါသည်သင်  
တို့အားလုံးကိုဒဏ်ခတ်မည်။- 3 ငါသည်က္ကသရေလအမျိုးသားတို့၏

အကြောင်းကိုသိသဖြင့် သူတို့၏ဒုစရိုက်  
ကိုဖုံးကွယ်၍မရနိုင်၊ သူတို့သည်ငါ့အား

သစ္စာဖောက်သဖြင့် ငါနှင့်မထိုက်တန်တော့ ပြီ။  
ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ရုပ်တုကိုးကွယ်မှုကိုဟောရှေ သတိပေးခြင်း

4 သူတို့သည်ဒုစရိုက်ကိုပြုသောကြောင့်  
သူတို့၏ဘုရားသခင်ထံသို့ပြန်၍မလာ  
နိုင်ကြ။ သူတို့သည်ရုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်း  
ကိုစွဲလန်းကြသဖြင့် ထာဝရဘုရား ကိုမသိကြ။-

5 ကူသရေလပြည်သားတို့၏မာန်မာန  
အကျိုးဆက်သည်သူတို့တစ်ဘက်၌ သက်သေခံလိမ့်မည်။  
သူတို့သည် မိမိတို့ ၏အပြစ်ကြောင့်ပြိုလဲကြ၏။  
ယုဒပြည် သားတို့သည်လည်းသူတို့နှင့်အတူ  
ပြိုလဲကြ၏။- 6 သူတို့၏သိုးနွားများကိုထာဝရဘုရား  
အားယဇ်ပူဇော်ရန်ယူဆောင်ခဲ့ကြသော် လည်းအကျိုးမရှိ၊  
ကိုယ်တော်သည်သူတို့ ကိုစွန့်ပစ်သွားပြီဖြစ်၍သူတို့သည်  
ကိုယ်တော်ကိုမတွေ့နိုင်ကြ။- 7 သူတို့သည်ထာဝရဘုရားအားသစ္စာဖောက်  
ကြပြီ။ သူတို့၏သားသမီးများသည်လည်း  
ကိုယ်တော်နှင့်ဆိုင်သောသားသမီးများမ  
ဟုတ်။ သို့ဖြစ်၍ဤသူတို့နှင့်သူတို့၏လယ်  
မြေများမကြာမီပျက်စီးကြလိမ့်မည်။"

ယုဒနိုင်ငံနှင့်ကူသရေလနိုင်ငံတို့ စစ်ခင်းကြခြင်း

8 "ဂိဗမုဒ်တွင်တံပိုးခရာကိုမှုတ်လော့၊  
ရာမ မြို့တွင်တပ်လှန့်သံကိုပေးလော့။



ဗေသဝင် မြို့တွင်စစ်ချီသံကြွေးကြော်လော့၊  
 ဗ ့ ယာမိန် မျိုးနွယ်တို့တိုက်ပွဲဝင်ကြ။-  
 9 အပြစ်ဒဏ်စီရင်ရာနေ့ရောက်လာပြီဖြစ်  
 ၍၊ ကုသရေလအမျိုးသားတို့သည်ပျက်  
 စီးရလိမ့်မည်။ ကုသရေလပြည်သားတို့၊  
 ဤအရာသည်မှချဖြစ်လိမ့်မည်။''

10 ထာဝရဘုရားက ``ယုဒအမျိုးသား  
 ခေါင်းဆောင်တို့သည်ကုသရေလနိုင်ငံ  
 ကိုဝင်ရောက်တိုက်ခိုက်၍သူတို့၏မြေယာ  
 ကိုခိုးယူကြသဖြင့် ငါသည်အမျက်ထွက်  
 ၍ရေလွှမ်းမိုးဖျက်ဆီးသကဲ့သို့သူတို့ အားဒဏ်စီရင်မည်။-  
 11 ကုသရေလအမျိုးသားတို့သည်ညှင်းဆဲ  
 နှိပ်စက်ခြင်းခံနေကြ၏။ သူတို့သည်  
 အကူအညီမပေးနိုင်သူရုပ်တုတို့ထံ မှ  
 အကူအညီတောင်းခံရန်ဆန္ဒပြင်းပြ နေသည်။-  
 12 ငါသည်ကုသရေလနိုင်ငံသားတို့ကိုဖျက်  
 ဆီး၍ယုဒပြည်သားတို့အားပျက်သုဉ်း စေမည်။''

13 ``ကုသရေလနိုင်ငံသည်မိမိ၏အနာ  
 ရောဂါကိုလည်းကောင်း၊ ယုဒနိုင်ငံသည်  
 မိမိ၏ဒဏ်ရာဒဏ်ချက်များကိုလည်း  
 ကောင်းမြင်ရသောအခါ ကုသရေလနိုင်ငံ  
 သည်အာရှရီနိုင်ငံကေရာ ဖိမင်းထံသွား  
 ၍အကူအညီတောင်း၏။ သို့ရာတွင်

ကေရာ ဇ်မင်းသည်သူတို့၏ရောဂါ ကို  
 မကုသမပျောက်ကင်းစေနိုင်။- 14 ငါသည်ခြင်သေ့သဖွယ်ကူသရေလပြည်  
 သားနှင့်ယုဒပြည်သားတို့ကိုတိုက်ခိုက်  
 မည်။ ငါကိုယ်တော်တိုင်သူတို့ကိုအစိတ်စိတ်  
 အမြွှာမြွှာဆုတ်ဖြုတ်ပြီးနောက်စွန့်ပစ်ထား  
 မည်။ ငါသည်သူတို့ကိုဆွဲငင်ထုတ်ယူသွား  
 သည့်အခါမည်သူမျှသူတို့ကိုမကယ် နိုင်။''

15 ``ငါ၏လူမျိုးတော်သည်မိမိတို့၏အပြစ်  
 ကိုသိ၍ ငါ့ထံသို့ပြန်လာမည့်အချိန်ရောက်  
 သည်အထိငါသည်သူတို့ကိုစွန့်ပစ်ထား  
 မည်။ သူတို့သည်ဆင်းရဲဒုက္ခခံနေရစဉ်  
 ငါ့အားကြိုးစား၍ရှာကြလိမ့်မည်။''

# 6

## လူတို့၏မမှန်ကန်သောနောင်တ

1 လူတို့က ``ထာဝရဘုရားထံသို့ပြန်ကြ စို့၊  
 ကိုယ်တော်သည်ငါတို့အားအနာတရ ဖြစ်စေသော်လည်း  
 အနာပျောက်ကင်းအောင် ကုသတော်မူမည်။  
 ဒဏ်ရာရစေသော်လည်း အနာကိုပတ်စည်းတော်မူမည်။-

2 ငါတို့ကိုနှစ်ရက်သုံးရက်အတွင်းအင်အား  
 ပြည့်လျက်ပြန်လည်ရှင်သန်စေတော်မူ၍  
 မျက်မှောက်တော်အောက်တွင်နေစေတော်မူ  
 လိမ့်မည်။- 3 ငါတို့သည်ထာဝရဘုရားကိုသိကျွမ်း

ရန်ကြိုးစားအားထုတ်ကြကုန်အံ့။ နံနက်  
 အရု ဣတက်မြဲတက်သကဲ့သို့လည်းကောင်း၊  
 မိုးရာသီတွင်မြေကြီးပေါ်သို့မိုးရွာမြဲ ရွာသကဲ့သို့လည်းကောင်း  
 ကိုယ်တော်သည် ငါတို့ထံသို့မုချကြွလာတော်မူမည်'  
 ဟုဆိုကြ၏။

4 သို့ရာတွင်ထာဝရဘုရားက`ကုသရေလ  
 အမျိုးသားနှင့်ယုဒအမျိုးသားတို့၊ သင်  
 တို့ကိုငါမည်ကဲ့သို့စီရင်ရမည်နည်း၊ ငါ့  
 အားသင်တို့ထားသောမေတ္တာသည်နံနက်  
 ဆီးနှင်းကဲ့သို့လည်းကောင်း၊ နှင်းပေါက်ကဲ့  
 သို့လည်းကောင်းပျောက်လွယ်လှ၏။-

5 ထို့ကြောင့်ငါသည်ပရောဖက်များကိုစေ  
 လွှတ်၍ သင်တို့ကိုတရားစီရင်မည့်အကြောင်း  
 နှင့်ပျက်စီးဆုံးပါးစေမည့်အကြောင်းကြား ပြောစေခဲ့၏။-

6 ငါသည်သင်တို့၏ယဇ်ကောင်ပူဇော်ခြင်းကို  
 အလိုမရှိ၊ သင်တို့၏မေတ္တာကိုသာအလိုရှိ  
 ၏။ ငါ၏လူမျိုးတော်သည်ငါ့အားမီးရှို့ရာ  
 ယဇ်ပူဇော်ခြင်းထက်ငါ့အားသိကျွမ်းခြင်း  
 ကိုသာအလိုရှိ၏။' \*

7 `သို့ရာတွင်သူတို့သည်ပြည်တော်ထံသို့  
 ဝင်ရောက်လျှင်ဝင်ရောက်ခြင်း ငါနှင့်ပြုလုပ်  
 ခဲ့သောပဋိညာဉ်ကိုချိုးဖောက်ကြ၏။-

---

\* 6:6 မ၊ ၉:၁၃၊ ၁၂:၇။

8 ကိလဒ်မြို့သည်လူဆိုးများလူသတ်  
သမားများမင်းမူရာအရပ်ဖြစ်သည်။-

9 ယဇ်ပုရောဟိတ်များသည်လူယက်ရန်ချို့  
ခိုစောင့်သောငှာ ဌားပြဂိုဏ်းကဲ့သို့ကျင့်ကြံ  
ကြသည်။ သူတို့သည်ရှေခင်မြို့သို့သွား  
ရာလမ်း၌ပင်လျှင်လူကိုသတ်ကြ၏။ သူ

တို့သည်ဤကဲ့သို့ဆိုးရွားသောရာဇဝတ်  
မှုများကိုကူးလွန်ကြ၏။- 10 က္ကသရေလပြည်သားတို့၏စက်ဆုပ်ဖွယ်  
ကောင်းသောအမှုကိုငါမြင်ရပြီ။ ငါ၏

လူမျိုးတော်သည်ရုပ်တုများကိုကိုးကွယ်  
၍မိမိတို့ကိုယ်ကိုညစ်ညမ်းစေကြပြီ။"

11 "ယုဒပြည်သားတို့သင်တို့ကူးလွန်သည့်  
အပြစ်အတွက် သင်တို့အားလည်းငါပြစ်  
ဒဏ်စီရင်မည့်နေ့ရက်ကိုသတ်မှတ်ထား ပြီးဖြစ်သည်။"

### 7

1 ငါ၏လူတို့အားတစ်ဖန်ကြီးပွားလာစေ၍  
"က္ကသရေလပြည်သားတို့၏ရောဂါကိုပျောက်  
ကင်းစေလိုသည့်အခါတိုင်း ငါသည်သူတို့၏  
ဆိုးယုတ်မှုနှင့်အပြစ်ဒုစရိုက်ကိုသာတွေ့  
နေရ၏။ သူတို့သည်အချင်းချင်းလိမ်လည်  
လှည့်ဖြားကြ၏။ အိမ်များထဲသို့ဖောက်ထွင်း  
ဝင်ရောက်၍ဥစ္စာပစ္စည်းများကိုခိုးယူကြ၏။  
လမ်းသွားလမ်းလာများကိုလုယက်ကြ၏။-

2 ငါသည်သူတို့ပြုသောဒုစရိုက်များကို  
 မှတ်သားထားကြောင်းသူတို့မရိပ်မိကြ။  
 သူတို့၏အပြစ်များသည်သူတို့ကိုဝိုင်း  
 ရံလျက်ရှိသည်ဖြစ်၍ ငါ့ရှေ့မှောက်တွင်  
 ထိုအပြစ်များသည်ပေါ်လွင်ထင်ရှား လျက်ရှိ၏။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

**နန်းတွင်းလုပ်ကြံမှု**

3 ထာဝရဘုရားက ``လူတို့သည်မိမိတို့  
 ၏မကောင်းသောကြံစည်မှုများအားဖြင့်  
 ဘုရင်နှင့်မင်းမှုထမ်းတို့အားလှည့်စား ကြ၏။-

4 သူတို့အားလုံးသည်သစ္စာဖောက်များဖြစ်  
 ကြ၏။ မှန်ဖုတ်သူသည်မှန်ညက်စိမ်းအဆင်  
 သင့်မဖြစ်မီမီးကိုမဆွသကဲ့သို့ ထိုသူ  
 တို့၏မှန်းတီးစိတ်သည်မှန်ဖိုထဲရှိထိုမီး

ကဲ့သို့တစ်အုံနွေးနွေးဖြစ်၏။- 5 ဘုရင်ပွဲခံသောနေ့တွင်ဘုရင်နှင့်မင်းမှု  
 ထမ်းတို့ကိုစပျစ်ရည်တိုက်၍ယစ်မူး၍ ရူးသွပ်စေကြ၏။-

6 သူတို့သည်မှန်ဖိုမီးကဲ့သို့ပုန်ကန်လိုသော စိတ်၊  
 တောက်လောင်လျက်ရှိကြ၏။ တစ်ညလုံး  
 သူတို့၏အမျက်ဒေါသစိတ်သည်တငွေ  
 ငွေလောင်လျက်ရှိ၏။ နံနက်သို့ရောက်လျှင်  
 မီးထတောက်လေ၏။

7 ``သူတို့သည်ပူပြင်းသောဒေါသစိတ်မွန်၍  
 အုပ်ချုပ်သူများကိုသတ်ကြ၏။ သူတို့သည်

ဘုရင်များကိုတစ်ပါးပြီးတစ်ပါးလုပ်ကြံ  
 သတ်ဖြတ်ကြ၏။ သို့ရာတွင်မည်သူကမျှ  
 ငါ့ထံသို့ကူမရန်ဆုတောင်းပ တဲ့ ထနာမ ပြုကြ။  
 ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ဣသရေလနှင့်အခြားနိုင်ငံများ

8 ထာဝရဘုရားက ``ဣသရေလပြည်သား  
 တို့သည်တစ်ဝက်သာကျက်သောမုန်နှင့်တူ၏။

သူတို့သည်ပတ်ဝန်းကျင်ရှိနိုင်ငံများ ကိုအားကိုးကြ၏။-

9 အခြားနိုင်ငံများကိုအားကိုးခြင်းကြောင့်  
 ထိုနိုင်ငံတို့၏သွေးစုတ်ခြင်းကိုခံရကြောင်း  
 သူတို့မသိ။ သူတို့၏နိုင်ငံသည်ပျက်သုဉ်း

ချိန်နီးသော်လည်းသူတို့မသိကြ။- 10 ဣသရေလပြည်သားတို့၏မာန်မာန်  
 အကျိုးဆက်သည်သူတို့၏တစ်ဖက်၌

သက်သေခံလိမ့်မည်။ သူတို့သည်ဤအမှု  
 အရာတို့နှင့်တွေ့ကြုံခဲ့ရသော်လည်းသူ

တို့၏ဘုရားသခင်ငါထာဝရဘုရား ထံတော်သို့ပြန်၍မလာကြ။-

11 ဣသရေလအမျိုးသားတို့သည်ဟိုပျံ  
 သည်ပျံနှင့်ဉာဏ်ကင်းမဲ့သည့် အလွယ်တကူ

လှည့်ဖြား၍ရသောချိုးငှက်ကဲ့သို့ဖြစ်၏။

ပထမဦးစွာသူတို့သည်အီဂျစ်ပြည် မှအကူအညီတောင်းခံ၏။  
 ထို့နောက် အာရှရုံသို့ပြေး၍အကူအညီ တောင်း၏။-

12 သို့ရာတွင်အကူအညီတောင်းရန်သွားနေ  
 စဉ်ငှက်များကိုပိုက်အုပ်၍ဖမ်းသကဲ့သို့

ငါသည်သူတို့ကိုဖမ်းမည်။ သူတို့၏အပြစ်  
ဒုစရိုက်အတွက်ငါသည်သူတို့အားဒဏ် ခတ်မည်။

13 သူတို့သည်အပြစ်ဒဏ်စီရင်ခြင်းကိုခံ  
ရပြီ။ ငါ့ကိုစွန့်ခွာ၍ပုန်ကန်ကြပြီ။ သို့  
ဖြစ်၍သူတို့သည်ပျက်စီးဆုံးရှုံးရလိမ့်  
မည်။ ငါသည်သူတို့ကိုကယ်တင်လိုသော်  
လည်းသူတို့သည်ငါ့အားမှန်သောကိုး  
ကွယ်မှုမပြုကြ။ လိမ်လည်လှည့်ဖြား ကြ၏။-

14 သူတို့သည်အမှန်တကယ်ယုံကြည်စိတ်  
ဖြင့်ဆုတောင်းကြ။ ကိုယ်ကိုလုံချ၍ဟစ်  
အော်မြည်တမ်းကြ၏။ သူတို့သည်ဆန်စပါး  
နှင့်စပျစ်ရည်ရရှိရန်ဆုတောင်းသောအခါ  
ရုပ်တုကိုးကွယ်သူတို့ကဲ့သို့မိမိကိုယ်ကို  
အနာတရဖြစ်စေပြီးမှတောင်းတတ်ကြ  
၏။  
သူတို့သည်ငါ့အားပုန်ကန်ကြပြီ တကား။-

15 ငါသည်သူတို့ကိုပြုစုစောင့်ရှောက်၍ခွန်  
အားကြီးလာစေသော်လည်းသူတို့သည်  
ငါ့အားတော်လှန်ပုန်ကန်ကြ၏။- 16 သူတို့သည်ငါ့ကိုစွန့်၍  
တန်ခိုးမရှိသော ဘုရားကိုဆည်းကပ်ကြ၏။  
သူတို့သည် ကောက်လိမ်သောလေးကဲ့သို့စိတ်မချရ။  
သူတို့၏ခေါင်းဆောင်များသည်မောက်မာ  
စွာပြောဆိုသောကြောင့် သေခြင်းဆိုးဖြင့်  
သေကြလိမ့်မည်။ ထိုအခါအီဂျစ်အမျိုး

သားတို့ကသူတို့ကိုပြက်ရယ်ပြုကြ လိမ့်မည်။

# 8

ရုပ်တုကိုးကွယ်ခြင်းအတွက်ကုသရေလ  
အမျိုးသားတို့အား ထာဝရဘုရားပြစ်တင်ရှုတ်ချခြင်း

1 ထာဝရဘုရားက `တံပိုးခရာမှုတ်၍  
သတိပေးလော့၊ ရန်သူများသည်သိမ်းငှက်  
သဖွယ် ငါ၏နိုင်ငံတော်ကိုထိုးသုတ်လျက်  
ရှိကြပြီ။ ငါ၏လူမျိုးတော်သည်ငါနှင့်  
ပြုလုပ်သောပဋိညာဉ်ကိုချိုးဖောက်၍  
ငါ၏လူမျိုးတော်သည်ငါနှင့်ပညတ်ကို ပစ်ပယ်ကြပြီ။-

2 ငါ့အားသူတို့၏ဘုရားသခင်ဟူ၍လည်း  
ကောင်း၊ သူတို့သည်ငါ၏လူမျိုးတော်ဟူ၍  
လည်းကောင်း၊ သူတို့သည်ငါ့ကိုသိသည်  
ဟူ၍လည်းကောင်းဆိုကြသော်လည်း၊-

3 သူတို့သည်မွန်မြတ်သောအရာကိုစွန့်ပစ် ကြပြီဖြစ်၍  
ရန်သူများသည်သူတို့ကို လိုက်လံတိုက်ခိုက်ကြလိမ့်မည်။

4 `ငါ၏လူမျိုးတော်သည်မိမိတို့၏ဆန္ဒ  
အလျောက်ရှင်ဘုရင်များကိုရွေးချယ်တင်  
မြှောက်ခဲ့ကြ၏။ ငါ၏သဘောတူညီချက်  
မရဘဲခေါင်းဆောင်များကိုခန့်ထားကြ၏။  
မိမိတို့၏ရွှေငွေနှင့်ရုပ်တုများကိုသွန်း  
လုပ်သဖြင့် မိမိတို့၏ပျက်စီးရာပျက်စီး



ကြောင်းကိုသာဖန်တီးကြ၏။- 5 ရှုမာရိမြို့သားတို့ကိုးကွယ်သောရွှေနွား  
 ရုပ်ကိုငါစက်ဆုတ်ရွံ့ရှာတော်မူ၏။ သူတို့  
 အားငါအမျက်ထွက်တော်မူ၏။ သူတို့  
 သည်မည်သည့်အခါမှရုပ်တုကိုးကွယ်မှု  
 ကိုစွန့်ကြဲမည်နည်း။- 6 ဣသရေလအမျိုးသားလက်မှုပညာ  
 သည်သွန်းလုပ်သောရုပ်တုသည်ဘုရား  
 မဟုတ်။ ရှုမာရိမြို့သားတို့ကိုးကွယ်သော  
 ရွှေနွားရုပ်သည်အစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာ ဖြစ်ရလိမ့်မည်။-  
 7 သူတို့သည်လေကိုကြွသဖြင့်မုန်တိုင်းကို  
 ရိုတ်သိမ်းရလိမ့်မည်။ လယ်စပါးမရင့်မှည့်  
 လျှင်ဆန်စပါးကိုမရနိုင်။ ထိုလယ်မှဆန်  
 စပါးထွက်သည့်တိုင်အောင်အခြားနိုင်ငံ  
 သားတို့စားသုံးကြလိမ့်မည်။- 8 ဣသရေလနိုင်ငံသည်အခြားနိုင်ငံများ  
 နှင့်မထူးခြားပေ။ အသုံးမကျသော အိုးကဲ့နှင့်တူ၏။-  
 9 ဣသရေလပြည်သူတို့သည်ထိန်းချုပ်၍  
 မရသောမြည်းရိုင်းကဲ့သို့စိတ်ထင်ရာပြု  
 လုပ်တတ်၏။ သူတို့သည်အာရှုရိပြည်သို့  
 သွား၍အကူအညီတောင်းခံကြ၏။ အခ  
 ကြေးငွေပေး၍အခြားနိုင်ငံ၏ကာကွယ်  
 ပေးမှုကိုခံယူကြ၏။- 10 သို့ရာတွင်ငါသည်ယခုသူတို့အားစုရုံး  
 စေ၍အပြစ်ဒဏ်စီရင်မည်။ မကြာမီသူ  
 တို့သည်အာရှုရိကေရာ ဇ်၏ နှိပ်စက်ညှဉ်း  
 ပန်းခြင်းဒဏ်ကိုအလူးအလဲခံရကြ လိမ့်မည်။

11 “အပြစ်ဖြေရန်အတွက်ကူသရေလပြည်  
သားတို့ယဇ်ပလ္လင်များများတည်ဆောက် လေလေ  
အပြစ်ပြုရာနေရာများလေလေ ဖြစ်လာလေပြီ။-

12 ငါသည်သူတို့အတွက်များစွာသောပညတ်  
များကိုရေးချပေးသော်လည်းသူတို့က  
ထိုပညတ်များသည်သူတို့နှင့်မဆိုင်၊ ထူး

ဆန်းသည်ဟူ၍ပစ်ပယ်ကြ၏။- 13 သူတို့သည်ငါ့အားယဇ်ပူဇော်၍ယဇ်  
၏အသားကိုစားကြ၏။ သို့ရာတွင်ငါ

ထာဝရဘုရားသည်သူတို့၏အပြုအစု  
ကိုနှစ်သက်တော်မမူ၊ ယခုငါသည်သူတို့  
၏အပြစ်ကိုသတိရ၍အပြစ်အတွက် ဒဏ်စီရင်မည်။  
သူတို့ကိုအီဂျစ်ပြည်သို့ ပြန်ပို့မည်။

14 “ကူသရေလပြည်သားတို့သည်နန်းတော်  
များကိုတည်ဆောက်ကြသော်လည်းသူတို့  
ကိုဖန်ဆင်းသောအရှင်အားမေ့လျော့လျက် ရှိကြ၏။  
ယုဒပြည်သားတို့သည်ခိုင်ခံ့ သောမြို့များကိုတည်ကြ၏။  
သို့ရာတွင် ငါသည်သူတို့၏နန်းတော်များနှင့်မြို့  
များပေါ်သို့လောင်မီးကျစေမည်။

### 9

ကူသရေလအမျိုးသားတို့ခံရမည့်  
အပြစ်ဒဏ်ကိုဟောရှေကြော်ငြာခြင်း

1 ကူသရေလပြည်သားတို့၊ အခြားသောလူ  
မျိုးများကဲ့သို့ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများကိုမ ကျင်းပကြနှင့်။

သင်တို့သည်သင်တို့၏ ဘုရားသခင်ကိုသစ္စာဖောက်ကြပြီ။  
 သင် တို့သည်တိုင်းပြည်တစ်ဝှမ်းလုံးတွင်  
 မိမိ ကိုယ်ကိုပြည့်တန်ဆာအဖြစ်ဗာလဘုရား  
 ထံရောင်းစားကြပြီ။ သီးထွက်ကောင်းမှု

များသည်ဗာလဘုရားကြောင့်ရသည်ဟု  
 သင်တို့ထင်မှတ်ကြသည်။- 2 သို့ရာတွင်မကြာမီသင်တို့တွင်ဆန်စပါး၊

သံလွင်ဆီနှင့်စပျစ်ရည်တို့ကိုစားသုံး  
 ခွင့်ရတော့မည်မဟုတ်။- 3 ဖေရိမ်ပြည်သားတို့သည်ထာဝရဘုရား  
 ၏ပြည်တွင်မနေရတော့ဘဲအီဂျစ်ပြည်  
 သို့ပြန်ရကြမည်။ အာရှရိပြည်တွင်လည်း

တားမြစ်ထားသောအစားအစာကိုစား ကြရမည်။-

4 ထိုနိုင်ငံများတွင်သူတို့သည်ထာဝရ  
 ဘုရားအားစပျစ်ရည်ပူဇော်သကာကိုလည်း  
 ကောင်း၊ ယဇ်ကောင်ကိုလည်းကောင်းပူဇော်နိုင်  
 လိမ့်မည်မဟုတ်။ သူတို့စားသောအစားအစာ

သည်အသုဘအိမ်မှကျွေးသောအစားအစာ  
 ကဲ့သို့စားသူတိုင်းအားညစ်ည မ်းစေမည်။  
 သူ တို့သည်အဆာပြေရန်ထိုအစားအစာကို  
 စားရမည်။ ထိုအစားအစာကိုပူဇော်သကာ

အဖြစ်ဖြင့်ထာဝရဘုရား၏ဗိမာန်တော်  
 သို့မယူဆောင်သွားရ။- 5 သူတို့သည်ထာဝရဘုရား၏ဂုဏ်တော်ကို  
 ချီးမွမ်းရန်သတ်မှတ်ထားသည့်ပွဲတော်နေ့  
 ကြီးများကျရောက်သည့်အခါမည်ကဲ့သို့

ဆင်ယင်ကျင်းပကြမည်နည်း။- <sup>6</sup> ဘေးဒုက္ခဆိုက်ရောက်၍သူတို့သည်အ  
 သို့ရောက်ရှိကြသောအခါအီလျစ်အမျိုး  
 သားတို့ကသူတို့ကိုစုသိမ်း၍ မင်ဖိမြို့  
 တွင်သင်္ဂြိုဟ်ကြလိမ့်မည်။ သူတို့၏ငွေရတနာ  
 နှင့်သူတို့၏နေအိမ်ဟောင်းရှိရာအရပ်တို့ သည်  
 ပေါင်းပင်နှင့်ဆူးပင်များဖုံးအုပ်လျက် ရှိလိမ့်မည်။

<sup>7</sup> ထိုက်သင့်သောအပြစ်ဒဏ်ကိုသူတို့ခံရ  
 မည့်အချိန်ရောက်လာပြီ။ ထိုအချိန်ရောက်  
 လာသောအခါ ဣသရေလပြည်သားတို့ သိကြလိမ့်မည်။  
 သင်တို့က`ဤပရောဖက် သည်သူရူးဖြစ်၏။  
 ဝိညာဉ်တော်သက်ရောက် သူသည်စိတ်မနှံ့သူဖြစ်၏။'  
 ဟုဆိုကြ၏။ သင်တို့သည်ကြီးလေးသောအပြစ်ကို  
 ကူးလွန်သောကြောင့်ငါ့ကိုအလွန်မုန်း တီးကြ၏။-

☆ <sup>8</sup> ဘုရားသခင်သည်မိမိလူတို့ကိုသတိ  
 ပေးရန် ငါ့အားပရောဖက်အဖြစ်စေလွှတ်  
 တော်မူ၏။ သို့ရာတွင်သင်တို့သည်ငါသွား  
 လေရာအရပ်၌ငှက်ကိုကျော့ကွင်းထောင်  
 ဖမ်းသကဲ့သို့ငါ့ကိုဖမ်းကြ၏။ ဘုရားသခင်၏ပြည်တော်၌ပင်လူတို့သည်  
 ပရောဖက်များ၏ရန်သူများဖြစ်ကြ၏။-

<sup>9</sup> သူတို့သည်ဂိဗမြို့မှာကဲ့သို့အလွန်  
 ဆိုးရွားသောအပြစ်ကိုကူးလွန်လျက်  
 ရှိကြ၏။ ဘုရားသခင်သည်သူတို့၏

---

☆ 9:7 လု၊ ၂၁:၂၂။

ဒုစရိုက်ကိုအောက်မေ့သတိရတော်မူ  
၍အပြစ်ဒဏ်စီရင်တော်မူလိမ့်မည်။\*

ဣသရေလအမျိုးသားတို့၏အပြစ်နှင့်  
အပြစ်ဒဏ်များ

10

ထာဝရဘုရားက`ဣသရေလကိုငါဦး  
စွာတွေ့ရစဉ်က တောက နှု တာရ၌ပေါက်သော  
စပျစ်ပင်များကိုတွေ့ရသကဲ့သို့ဖြစ်၏။

သင်တို့၏ဘိုးဘေးများကိုငါဦးစွာတွေ့  
ရစဉ်ကပေါဦးပေါဖြားမှည့်သောသဖ န်း  
သီးများကိုတွေ့ရသကဲ့သို့ဖြစ်၏။ သို့

ရာတွင်သူတို့သည်ပေဂုရတောင်သို့ရောက်  
ရှိသောအခါ ဗာလဘုရားကိုကိုးကွယ်  
ကြသဖြင့်၊ သူတို့ကြည်ညိုသောဘုရား  
များကဲ့သို့စက်ဆုတ်ရွံရှာဖွယ်ဖြစ်လာ ကြ၏။-

\* 11 ဣသရေလတို့၏ဘုန်းတန်ခိုးသည်ငှက်  
ပျံသကဲ့သို့ကွယ်ပျောက်သွားလိမ့်မည်။ သူ  
တို့တွင်သမီးများမထွန်းကားရ။ ကိုယ်  
ဝန်ဆောင်သောမိန်းမ မရှိရ။ သန္ဓေတည်

ခြင်းမရှိစေရ။- 12 အကယ်၍သူတို့သည်သားသမီးများ  
ကိုပြုစုကြီးပြင်းလာစေကြသည့်တိုင်  
အောင်ငါသည်ထိုကလေးများကိုရုပ် သိမ်း၍တစ်ယောက်ကိုမျှအသက်ရှင်  
မည်မဟုတ်။ ငါသည်သူတို့ကိုစွန့်ပစ်

\* 9:9 သူကြီး၊ ၁၉:၁-၃၀။ \* 9:10 တော၊ ၂၅:၁-၅။

သောအခါသူတို့သည်ကြောက်မက်ဖွယ်  
ဘေးဒုက္ခနှင့်တွေ့ကြုံရလိမ့်မည်" ဟု မိန့်တော်မူ၏။

13 အရှင်ထာဝရဘုရား၊ သူတို့၏သား  
သမီးများအားရန်သူများလိုက်လံ၍ သတ်ဖြတ်နေသည်ကိုအကျွန်ုပ်မြင်  
ယောင်ပါ၏။- 14 ဤသူတို့အတွက်ကိုယ်တော်ရှင်ထံအကျွန်ုပ်  
မည်သည့်အရာကိုတောင်းလျှောက်ရပါမည်  
နည်း။ သူတို့၏အမျိုးသမီးများကိုမြို့စေ  
၍သူတို့ကလေးငယ်များကိုပြုစုခွင့် မရကြပါစေနှင့်။

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အားတရား  
စီရင်တော်မူခြင်း

15 ထာဝရဘုရားက`သူတို့သည်ဂိလဂါလ  
မြို့တွင်ဒုစရိုက်များကိုစတင်ကူးလွန်  
ကြသဖြင့် ထိုအချိန်မှစ၍ငါသည်သူ  
တို့ကိုမုန်းတီး၏။ သူတို့ကူးလွန်ခဲ့သော  
ဒုစရိုက်အပြစ်ကြောင့်ငါ၏ပြည်မှသူ တို့ကိုနှင်ထုတ်မည်။  
ငါသည်သူတို့အား မချစ်တော့ပြီ။ သူတို့၏ခေါင်းဆောင်  
အပေါင်းသည်ငါ့အားပုန်ကန်ခဲ့ကြ၏။-

16 ဣသရေလပြည်သားတို့သည်အမြစ်  
များသွေ့ခြောက်သဖြင့် အသီးမသီးနိုင်  
သောအပင်နှင့်တူ၏။ သူတို့တွင်သားသမီး  
များမထွန်းကားစေရ။ အကယ်၍သား  
သမီးများထွန်းကားခဲ့သည်ရှိသော်သူ  
တို့၏ရင်သွေးများကိုငါသတ်ပစ်မည်" ဟုမိန့်တော်မူ၏။

ကူသရေလအမျိုးသားတို့အကြောင်း  
ပရောဖက်ဟောပြောချက်

17 သူတို့သည်ငါကိုးကွယ်သောဘုရားသခင်  
၏စကားကိုနားမထောင်သောကြောင့် ကိုယ်  
တော်သည်သူတို့ကိုပစ်ပယ်တော်မူမည်။  
သူတို့သည်အခြားနိုင်ငံများတွင်လှည့်လည်  
နေထိုင်ရလိမ့်မည်။

### 10

1 ကူသရေလပြည်သားတို့သည်အသီးများ  
စွာသီးသောစပျစ်နွယ်ပင်နှင့်တူ၏။ သူတို့  
သည်စီးပွားတိုးတက်လာသည်နှင့်အမျှ  
ယဇ်ပလ္လင်များစွာကိုတည်ဆောက်ကြ၏။  
အသီးအနှံပေါများလာသည်နှင့်အမျှ  
သူတို့ကိုးကွယ်ရာကျောက်တိုင်များကို  
ပို၍လှပစွာတန်ဆာဆင်ကြ၏။- 2 သူတို့၏စိတ်နှလုံးသည်မစစ်မှန်သဖြင့်  
ယခုပင်အပြစ်ဒဏ်ခံရကြလိမ့်မည်။ ဘုရားသခင်သည်သူတို့၏ယဇ်ပလ္လင်  
၍သူတို့ကိုးကွယ်ရာကျောက်တိုင်များကို  
ဖျက်ဆီးတော်မူမည်။

3 မကြာမီ၌ပင်ဤသူတို့က`ငါတို့သည်  
ထာဝရဘုရားကိုမကြောက်ရွံ့သောကြောင့်  
ငါတို့၌ဘုရင်မရှိ၊ ဘုရင်ရှိသည့်တိုင်  
အောင်သူသည်ငါတို့အတွက်မည်သို့ဆောင်  
ရွက်ပေးနိုင်မည်နည်း'' ဟုဆိုကြလိမ့်မည်။-

4 ရှင်ဘုရင်တို့သည်အကျိုးမဲ့စကားကိုပြော  
 ရှိမမှန်သောကတိကိုပေးကာ၊ အသုံးမကျ  
 သောသဘောတူညီချက်များရယူကြ၏။  
 ကတိသစ္စာမတည်ကြ၊ ထွန်ယက်ထားသော  
 လယ်တွင်အဆိပ်ပင်ပေါက်ပွားသကဲ့သို့  
 တိုင်း ပြည်တွင်တရားမျှတမှုအစားမတရား  
 မှုကြီးစိုးလျက်ရှိ၏။

5 ရှုမာရိမြို့သားတို့သည်ဗေသဝင်မြို့တွင်  
 ရှိသောရွှေနွားရုပ်ဆုံးရှုံးရသဖြင့် ကြောက်ရွံ့  
 ရှိငိုကြွေးမြည်တမ်းလိမ့်မည်။ ထိုရုပ်တုကို  
 ကိုးကွယ်သောသူများနှင့်ယဇ်ပူရောဟိတ်  
 တို့သည်ရွှေနွားရုပ်အတွက်ငိုကြွေးကြ  
 လိမ့်မည်။ ထိုရွှေရုပ်တု၏ဘုန်းတန်ခိုးကွယ်  
 ပျောက်၍တိုင်းတစ်ပါးသို့ယူဆောင်သွား  
 ခြင်းခံရသောအခါ သူတို့သည်မြည် တမ်းကြလိမ့်မည်။-

6 ထိုရုပ်တုကိုအာရှရိဧကရာ ဇ်ဘုရင်ကြီး  
 အားဆက်သရန်ထိုပြည်သို့ယူဆောင်သွား  
 ကြလိမ့်မည်။ ဣသရေလပြည်သားတို့သည်  
 ဤရုပ်တုကိုယုံကြည်ကိုးစားမိသဖြင့်  
 အရှက်ကွဲရလိမ့်မည်။- 7 သူတို့၏ဘုရင်သည်

ရေထဲတွင်မျောပါသွား သောသစ်စကဲ့သို့ဖမ်းဆီးသွားခြင်းခံရ  
 မည်။- 8 အာဝင်မြို့တောင်ကုန်းပေါ်ရှိ  
 ဣသရေလ ပြည်သားတို့ကိုးကွယ်ရာဌာနများသည်



ပြို့ပျက်ရလိမ့်မည်။ သူတို့၏ယဇ်ပလ္လင်များ  
 ပေါ်တွင်ဆူးပင်များ၊ ပေါင်းပင်များပေါက်  
 လိမ့်မည်။ ထိုအခါလူတို့ကတောင်များ  
 ကို“ငါတို့အားဖုံးကွယ်ထားကြပါ” ဟူ၍ လည်ကောင်း၊  
 တောင်ကုန်းများကို“ငါတို့အား ဖုံးအုပ်ထားကြပါ”  
 ဟူ၍လည်ကောင်း ဟစ်အော်တောင်းပန်ကြလိမ့်မည်။✠

ထာဝရဘုရားသည်ကူသရေလ အမျိုးသားတို့အား  
 စီရင်ချက်ချမှတ်တော်မူခြင်း

9 ထာဝရဘုရားက“ကူသရေလအမျိုးသား  
 တို့သည်ဂိဗမုဒ်တွင်ကူးလွန်လျက်ရှိသော  
 ဒုစရိုက်ကိုဆက်လက်ကူးလွန်လျက်ရှိကြ  
 ၏။ သို့ဖြစ်၍ဂိဗမုဒ်တွင်စစ်ဘေးသည်သူ  
 တို့ကိုမီလာလိမ့်မည်။-✠ 10 အပြစ်ကူးလွန်သောဤသူတို့ကို  
 တိုက်ခိုက် ၍ဆုံးမမည်။ အခြားနိုင်ငံများသည်စုပေါင်း  
 ၍သူတို့ကိုတိုက်ခိုက်သဖြင့် သူတို့သည်မိမိ  
 တို့၏များပြားသောအပြစ်များအတွက်  
 ဒဏ်ခတ်ခြင်းခံကြရတော့မည်။

11 “ယခင်ကကူသရေလအမျိုးသားတို့သည်  
 ကျင့်သားရပြီး၍ စပါးနယ်ရန်အသင့်ရှိနေ  
 သောနွားမတမ်းနှင့်တူ၏။ သို့ရာတွင်ငါသည်  
 သူ၏လှပသောလည်ကုပ်တွင် ထမ်းပိုးတင်၍  
 အလုပ်ကြမ်းကိုလုပ်စေမည်။ ငါသည်ယုဒ

✠ 10:8 လာ၊ ၂၃:၃၀။ ဗျာ၊ ၆:၁၆။ ✠ 10:9 သူကြီး၊ ၁၉:၁-၃၀။

အမျိုးသားတို့ကိုထွန်ယက်စေ၍ကူသ  
ရေလအမျိုးသားတို့ကိုထယ်ထိုးစေမည်။-

12 ငါက သင်တို့အတွက်မြေရိုင်းကိုထွန်ယက်  
၍တရားမျှတမှုမျိုးစေ့ကိုကြဲလော့၊ ငါ့

အားသစ္စာစောင့်ခြင်း၏အသီးအနှံကို  
ရိတ်သိမ်းလော့၊ သင်တို့၏ထာဝရဘုရား

ထံသို့ပြန်လာချိန်ရောက်ပြီ။ ငါသည်လည်း  
ကြွလာ၍သင်တို့အားကောင်းကြီးပေး တော်မူမည်'

ဟုမိန့်တော်မူ၏။- ☆ 13 သို့ရာတွင်သင်တို့သည်ဒုစရိုက်မျိုးစေ့ကို  
စိုက်ပျိုး၍ဒုစရိုက်အသီးအနှံကိုရိတ် သိမ်းကြ၏။

သင်တို့သည်မူသား၏ဒုစရိုက် အသီးအနှံကိုစားကြပြီ။  
“သင်တို့သည်သင်တို့၏စစ်ရထားများနှင့်

စစ်သည်အင်အားကြီးမားခြင်းကိုအားကိုး  
ကြခြင်းကြောင့်၊- 14 စစ်ပွဲတွင်သင်တို့အားရန်သူများတိုက်ခိုက်

၍သင်တို့၏ခံတပ်များပြိုပျက်ကုန်ကြလိမ့်  
မည်။ ရှာလမန်ဘုရင်စစ်ချီ၍ဗေသာဗေလ

မြို့ကိုတိုက်ခိုက်ဖျက်ဆီးသောအခါ မိခင်  
နှင့်ကလေးများသတ်ဖြတ်သုတ်သင်ခြင်း ခံရကြ၏။-

15 ဗေသလမြို့သားတို့၊ သင်တို့သည်ကြီးလေး  
သောဒုစရိုက်ကိုကူးလွန်ခဲ့သဖြင့် ထိုကဲ့

သို့သောအဖြစ်အပျက်မျိုးနှင့်ကြုံရလိမ့် မည်။  
စစ်ပွဲစလျှင်စခြင်းကူသရေလဘုရင် ကျဆုံးရလိမ့်မည်”

☆ 10:12 ယော ၄:၃။

ဟုမိန်တော်မူ၏။

# 11

ပုန်ကန်တတ်သောလူမျိုးအပေါ်ထားရှိသော  
ဘုရားသခင်၏မေတ္တာတော်

1 ထာဝရဘုရားက၊

“ကူသရေလငယ်စဉ်ကငါသည်သူ့ကိုချစ်၍၊  
ငါသည်သူ့ကိုသားအဖြစ်နှင့်အီရုစံပြည်မှ  
ခေါ်ဆောင်ခဲ့၏။”

2 သို့သော်ငါသည်သူ့ကိုခေါ်လေလေသူသည်  
ငါ့ထံမှထွက်ခွာသွားလေလေပင်ဖြစ်သည်။  
ငါ၏လူမျိုးတော်သည်ဗာလဘုရားထံ  
ယဇ်ပူဇော်၍ရုပ်တုများအားနံ့သာပေါင်း ကို  
မီးရှို့ပူဇော်ကြ၏။

3 သို့ရာတွင်ငါသာလျှင်ဖေရိမ်ကို  
လမ်းလျှောက်တတ်ရန်သင်ပေးခဲ့သူဖြစ်၍၊  
ငါသည်သူတို့ကိုလက်ဖြင့်ပိုက်ထွေးခဲ့၏။  
သို့သော်လည်းငါသည်သူတို့အားစောင့်ရှောက်  
ပြုစုခဲ့ကြောင်းကိုသူတို့မသိ။

4 ငါသည်သူတို့ကိုမေတ္တာဖြင့်ဆွဲဆောင်ခဲ့၏။  
သူတို့ကိုပါးချင်းကပ်သည်တိုင်အောင်ပွေ့ချီ၏။  
ငါသည်ကိုယ်ကိုညွတ်၍သူတို့ကိုကျွေးမွေး ပြုစုခဲ့၏။

☆ 11:1 ထွ၊ ၄:၂၂။ မ၊ ၂:၁၅။

5 “သူတို့သည်ငါ့ထံပြန်မလာကြသဖြင့်  
 အီဂျစ်ပြည်သို့ပြန်ရကြမည်။ အာရှရို  
 ဘုရင်သည်သူတို့ကိုအုပ်စိုးလိမ့်မည်။-

6 သူတို့၏မြို့များသည်စစ်ဘေးစစ်ဒဏ်ကို  
 ခံရ၍မြို့တံခါးတို့သည်ပြိုပျက်ကြလိမ့်  
 မည်။ ငါ၏လူမျိုးတော်သည်မိမိတို့၏ဆန္ဒ  
 အတိုင်းကျင့်ကြံကြသဖြင့်သုတ်သင်  
 ဖျက်ဆီးခြင်းခံရလိမ့်မည်။- 7 သူတို့သည်ငါ့ထံမှရှောင်ဖယ်လျက်သွားမြဲ  
 သွားကြ၏။ သူတို့ထမ်းရသောထမ်းပိုးကြောင့်  
 ညည်းတွားအော်ဟစ်သော်လည်းမည်သူက  
 မျှထိုထမ်းပိုးကိုပင့်ပေးလိမ့်မည်မဟုတ်။

8 “အို က္ကသရေလငါသည်သင့်ကိုအဘယ်သို့  
 ပစ်ပယ်နိုင်မည်နည်း။  
 ငါသည်သင့်ကိုအဘယ်သို့ စွန့်ပစ်နိုင်မည်နည်း။  
 ငါသည်အာဒမာမြို့ကိုဖျက်ဆီးသကဲ့သို့ လည်းကောင်း၊  
 ဇေဘိုင်မြို့ကိုပျက်သုဉ်းစေသကဲ့သို့လည်း ကောင်း၊  
 သင့်ကိုအဘယ်သို့သုတ်သင်ဖျက်ဆီးနိုင်မည် နည်း။  
 သင်တို့အပေါ်၌ငါ့မေတ္တာကရုဏာသည်  
 ကြီးမားလှသောကြောင့်၊  
 ငါ၏စိတ်နှလုံးသည်ထိုသို့မပြုရန်။”  
 9 ငါသည်အမျက်ထွက်၍သင့်အားဒဏ်ခတ်တော် မမူ၊

---

☆ 11:8 တရား၊ ၂၉:၂၃။

ငါသည်ဣသရေလအားနောက်တစ်ဖန်  
 သုတ်သင်ဖျက်ဆီးမည်မဟုတ်၊  
 အဘယ်ကြောင့်ဆိုသော်၊ ငါသည်လူသားမဟုတ်၊  
 ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူသောကြောင့်တည်း။  
 သန့်ရှင်းမြင့်မြတ်တော်မူသောအရှင်၊  
 ငါဘုရားသခင်သည်သင်တို့နှင့်အတူရှိ တော်မူ၏။  
 ငါသည်အမျက်ထွက်လျက်သင်တို့ထံသို့  
 ကြွလာမည်မဟုတ်။

10 “ခြင်္သေ့ဟောက်သကဲ့သို့ငါသည် ရန်သူများ  
 ကိုဟောက်သည့်အခါငါ၏လူမျိုးတော်သည်  
 ငါ့နောက်သို့လိုက်ကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်  
 အနောက်အရပ်မှငါ့ထံသို့အဆော တလျင်လာကြလိမ့်မည်။-

11 ငှက်များကဲ့သို့အီဂျစ်ပြည်မှလည်းကောင်း၊  
 ချိုးငှက်ကဲ့သို့အာရှရှိပြည်မှလည်းကောင်း  
 လျင်မြန်စွာပျံလာကြလိမ့်မည်။ ငါသည်သူ  
 တို့အားမိမိတို့နေရင်းပြည်သို့တစ်ဖန်ခေါ်  
 ဆောင်လာမည်။ ဤသည်ကားငါထာဝရ  
 ဘုရားမိန့်တော်မူသောစကားဖြစ်သတည်း။

ဣသရေလနှင့်ယုဒတို့အားပြစ်တင်ရှုတ်ချခြင်း  
 12 ထာဝရဘုရားက“ဣသရေလပြည်သားတို့  
 သည် ငါ့အားမုသားစကားပြောဆို၍လှည့်  
 စားကြပြီ။ ယုဒပြည်သားတို့သည်သန့်ရှင်း

မြင့်မြတ်၍သစ္စာတော်တည်မြဲသောငါ  
ဘုရားသခင်အားပုန်ကန်နေကြသေး၏။

# 12

1 ကုသရေလပြည်သားတို့မိုးလင်းမှမိုးချုပ်  
အထိ ပြုလုပ်ကျင့်ကြံနေသမျှတို့သည် အကျိုးမရှိ၊  
အချည်းနှီးသက်သက်ဖြစ်၏။ သူတို့တွင်သစ္စာဖောက်မှု၊  
အကြမ်းဖက်မှု များတိုးပွားများပြားလျက်ရှိ၏။  
သူတို့ သည်အာရှုရိပြည်နှင့်မဟာမိတ်ဖွဲ့လျက် ပင်  
အီဂျစ်ပြည်နှင့်ကုန်သွယ်ကြ၏' ဟု မိန့်တော်မူ၏။

2 ထာဝရဘုရားသည်ယုဒပြည်သားတို့  
ကိုစွဲချက်တင်တော်မူ၏။ ကုသရေလကို  
လည်းသူတို့၏အကျင့်ကြောင့်ဒဏ်ခတ်  
တော်မူမည်။ ကိုယ်တော်သည်သူတို့၏အပြု  
အမူအတိုင်းအကျိုးအပြစ်ကိုဆပ်ပေး မည်။-

3 သူတို့၏ဘိုးဘေးဖြစ်သောယာကုပ်သည်  
အမိဝမ်းတွင်း၌ရှိစဉ်ကပင် အမြွှာအစ်ကို  
ဧသောနှင့်ရန်ဘက်ပြုခဲ့၏။ ယာကုပ်သည်  
ကြီးပြင်းလာသောအခါ ဘုရားသခင်ကို  
ဆန့်ကျင်၍ရန်ဘက်ပြုခဲ့၏။-  
၄ သူသည်ကောင်းကင်တမန်နှင့်ရန်ဘက်  
၍အနိုင်ယူခဲ့သည်။ သူသည်ငို၍ကောင်းချီး  
မ ဝံ ဂလာကိုတောင်းခံ၏။ ဗေသလမြို့တွင်

☆ 12:3 က၊ ၂၅:၂၆။

ဘုရားသခင်သည်ယာကုပ်ထံသို့ကြွ လာ၍ဗျာဒိတ်ပေးတော်မူ၏။-  
 ✠ 5 ထိုဘုရားသည်အနန္တတန်ခိုးရှင်ဘုရားသခင်ဖြစ်တော်မူ၏။  
 ကိုယ်တော်၏ဘွဲ့ နာမတော်ကားထာဝရဘုရားဖြစ်  
 သတည်း။- 6 ထို့ကြောင့်ယာကုပ်အနွယ်ဝင်တို့၊  
 သင်တို့ ၏ဘုရားသခင်ကိုယုံကြည်၍အထံ  
 တော်သို့ပြန်ကြလော့၊ သစ္စာစောင့်လော့၊ ဖြောင့်  
 မတ်စွာကျင့်လော့၊ သင်တို့၏ဘုရားသခင်  
 ကိုစိတ်ရှည်စွာစောင့်စားလျက်နေကြလော့။

**စီရင်ချက်အကြောင်းဆက်လက်ဖော်ပြခြင်း**

7 ထာဝရဘုရားက` က္လသရေလပြည်သား  
 တို့သည်ခါနာ န်အမျိုးသားတို့ကဲ့သို့ပင်  
 မရိုးသားကြချေ။ သူတို့သည်မမှန်သော  
 အလေးချိန်ခွင်ဖြင့်ဝယ်သူတို့အားရောင်း ချတတ်၏။-  
 8 သူတို့က` ငါတို့သည်ကြွယ်ဝချမ်းသာကြ၏။  
 ငွေကြေးအမြောက်အမြားစုဆောင်းမိပြီ။  
 မည်သူကမျှငါတို့အားမတရားရသော  
 ငွေဖြင့်ကြွယ်ဝချမ်းသာသည်ဟုမစွပ်စွဲ နိုင်`  
 ဟုဆိုကြ၏။- 9 သို့ရာတွင်သင်တို့အားအီဂျစ်ပြည်မှထုတ်  
 ဆောင်ခဲ့သော သင်တို့၏ဘုရားသခင်ငါ  
 ထာဝရဘုရားသည် သဲကနု တာရ၌သင်

✠ 12:4 က၊ ၃၂:၂၄-၂၆။ ✠ 12:4 က၊ ၂၈:၁၀-၂၂။

တို့တဲများနှင့်နေထိုင်သည်နည်းတူ ယခု  
တစ်ဖန်တဲများ၌နေထိုင်စေဦးမည်။\*

10 “ငါသည်ပရောဖက်တို့အားဗျာဒိတ်ပေး  
၍ ရှုပါရုံများစွာကိုမြင်စေခဲ့ပြီ။ သူတို့  
အားဖြင့်ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုသတိပေး ခဲ့ပြီ။-

11 သို့သော်လည်းသူတို့သည်ဂိလဒ်ပြည်တွင်  
ရုပ်တုများကိုကိုးကွယ်ကြ၏။ ထိုသို့ကိုး  
ကွယ်သူတို့သည်သေရမည်။ ဂိလဂါလ

မြို့တွင်နွားများကိုယဇ်ပူဇော်ကြ၍ထို  
အရပ်၌ရှိသောယဇ်ပလ္လင်တို့သည်ကွင်း  
ပြင်များထဲတွင်ကျောက်ပုံများအဖြစ် ကျန်ရစ်လိမ့်မည်။”

12 ငါတို့၏ဘိုးဘေးဖြစ်သောယာကုပ်သည်  
အာရံပြည်သို့ထွက်ပြေး၍ မယားရရန်  
လူတစ်ဦးထံ၌သိုးကျောင်းရ၏။- \* 13 ထာဝရဘုရားသည်ဣသရေလပြည်  
သားတို့အားကျွန်ခံရာအီဂျစ်ပြည်မှ ထုတ်ဆောင်ရန်နှင့်စောင့်ရှောက်ရန်ပ

တစ်ပါးကိုစေလွှတ်တော်မူ၏။- \* 14 ဣသရေလပြည်သားတို့သည်ထာဝရ  
ဘုရားအား ခါးသီးစွာအမျက်ဒေါသ  
ထွက်စေ၏။ သူတို့၏ဒုစရိုက်အပြစ်များ  
ကြောင့်သေဒဏ်ခံသင့်ကြ၏။ သူတို့သည်

ထာဝရဘုရား၏ဘုန်းအသရေတော်ကို  
ရှုတ်ချသောကြောင့် ကိုယ်တော်သည်သူတို့  
ကိုဒဏ်ခတ်တော်မူလိမ့်မည်။

\* 12:9 ဝတ်၊ ၂၃:၄၂-၄၃။ \* 12:12 က၊ ၂၉:၁-၂၀။ \* 12:13 ထွ၊  
၁၂:၅၀-၅၁



# 13

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အတွက်  
နောက်ဆုံးချမှတ်သောစီရင်ချက်

1 ယခင်အခါကဗေရိ မ်အနွယ်ဝင်တို့ပြော  
 သောစကားကိုအခြားဣသရေလအနွယ်  
 ဝင်တို့သည်ကြောက်ရွံ့တုန်လှုပ်ကြ၏။ အခြား  
 သောဣသရေလအနွယ်ဝင်တို့သည်ဗေရိ  
 မ် အနွယ်ဝင်တို့ကိုရှိသေလေးစားကြ၏။  
 သို့ ရာတွင်သူတို့သည်ဗာလဘုရားကိုကိုး  
 ကွယ်သောအပြစ်ကြောင့်သေကြေပျက်စီး  
 ရမည်။- 2 သူတို့သည်အတတ်ပညာရှင်တို့၏အကူ  
 အညီနှင့်ငွေရုပ်တုများကိုသွန်းလုပ်ခြင်း  
 အားဖြင့်အပြစ်ပြုမြဲပြုကြလျက်ရှိ၏။  
 ထိုနောက်သူတို့က "ဤရုပ်တုများကိုယဇ်  
 ပူဇော်ကြ" ဟုဆို၏။ လူသည်ထိုနွားရုပ်  
 တုများကိုနမ်းသင့်ပါသလော။- 3 သို့ဖြစ်၍ဤသူတို့သည်နံနက်ခင်းတွင်  
 ကျတတ်သောနှင်းကဲ့သို့လည်းကောင်း၊ နံနက်  
 စောစောအချိန်တွင်ကွယ်ပျောက်တတ်သော  
 နှင်းပေါက်ကဲ့သို့လည်းကောင်းပျောက်ကွယ်  
 ရကြလိမ့်မည်။ သူတို့သည်ကောက်နယ်တ  
 လင်းမှလေတိုက်၍လွင့်လာသောဖွဲ့ကဲ့သို့  
 လည်းကောင်း၊ ခေါင်းတိုင်မှထွက်သောမီးခိုး  
 ကဲ့သို့လည်းကောင်းလွင့်ပျောက်ရကြလိမ့်မည်။

4 ထာဝရဘုရားက `ငါသည်သင်တို့ကို အီဂျစ်ပြည်မှထုတ်ဆောင်ခဲ့သောသင်တို့ ၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားဖြစ်၏။

သင်တို့တွင်ငါမှတစ်ပါးအခြားသော ဘုရားမရှိ၊ ငါတစ်ပါးတည်းသာသင် တို့၏ကယ်တင်ရှင်ဖြစ်၏။-

5 ငါသည်ခြောက်သွေ့ပူပြင်းသောသံက နှံ့ တာ ရအရပ်တွင်သင်တို့ကိုစောင့်ရှောက်ခဲ့၏။-

☆ 6 သို့ရာတွင်သင်တို့တွင်သာယာစိုပြေ သောပြည်သို့ဝင်ရောက်၍အစားအစာ ဝစွာစားရသဖြင့် ကျေနပ်နှစ်သိမ့်လာ သောအခါမာနကြီး၍ငါ့ကိုမေ့လျော့ ကြ၏။-

7 သို့ဖြစ်၍ငါသည်ခြင်္သေ့ကဲ့သို့သင်တို့ ကိုရန်မူမည်။ သင်တို့သွားရာလမ်းတစ် လျှောက်တွင်ကျားသစ်ကဲ့သို့ချောင်းမြောင်း

မည်။- 8 သားပျောက်သောဝက်ဝံကဲ့သို့သင်တို့ ကိုကိုက်ဖြတ်ဆုတ်ဖြဲမည်။ ခြင်္သေ့ကဲ့သို့

တွေ့ရာအရပ်၌ကိုက်စား၍တောသားရဲ ကဲ့သို့အပိုင်းပိုင်းဆုတ်ဖြဲမည်။

9 `ကူသရေလပြည်သားတို့၊ သင်တို့ကိုငါ သုတ်သင်ဖျက်ဆီးပစ်မည်။ မည်သူသည်တို့

ကိုကယ်နိုင်ဦးမည်နည်း။- 10 သင်တို့သည်ရှင်ဘုရင်နှင့်ခေါင်းဆောင်များ ကိုကျွန်တော်မျိုးတို့အားပေးပါဟုတောင်း

ခံကြ၏။ သို့ရာတွင်ဤသူတို့သည်တိုင်းပြည်

☆ 13:5 တရား၊ စ:၁၁-၁၇။

ကိုကယ်နိုင်မည်လော။-☆ 11 ငါသည်အမျက်ထွက်၍သင်တို့အားရှင်  
ဘုရင်များကိုပေးခဲ့၏။ ငါသည်အမျက်  
ဒေါသဖြင့်ထိုရှင်ဘုရင်များကိုရုပ်သိမ်း ခဲ့ပြီ။☆

12 “ကူသရေလအမျိုးသားတို့၏အပြစ်

ဒုစရိုက်ကိုမှတ်တမ်းတင်၍ထိုမှတ်တမ်း  
များကိုသိမ်းဆည်းထား၏။- 13 ကူသရေလအမျိုးသားတို့သည်အသက်  
ရှင်ခွင့်ကိုရလျက်နှင့်မယူတတ်သဖြင့်  
လွန်စွာမိုက်မဲ၏။ သူတို့သည်ဖွားချိန်တန်  
သော်လည်းမဖွားလိုသောကလေးနှင့် တူ၏။-

14 ငါသည်ဤသူတို့ကိုမရဏာနိုင်ငံမှလည်း  
ကောင်း၊ သေမင်း၏အာဏာအတွင်းမှသော်  
လည်းကောင်းကယ်တင်မည်မဟုတ်။ အို သေမင်း  
သင်၏ကပ်ရောဂါဘေးကျရောက်စေလော့။

အို မရဏာနိုင်ငံသင်၏ပျက်စီးခြင်းဘေး  
ကျရောက်စေလော့။ ငါသည်ဤသူတို့ကို  
မသနားမကြင်နာတော့ပြီ။-☆ 15 ကူသရေလအမျိုးသားတို့သည်ပေါင်း  
ပင်ကဲ့သို့သန်စွမ်းသော်လည်း၊ ငါသည်သံ

က နှံ တာရထဲမှပူပြင်းသောအရှေ့လေကို  
တိုက်ခတ်စေသဖြင့် သူတို့၏စမ်းချောင်း  
များနှင့်ရေတွင်းများကိုခန်းခြောက်စေ  
ပြီးလျှင်အဖိုးတန်ပစ္စည်းမှန်သမျှ ဆုံးရှုံးရလိမ့်မည်။-  
16 ရှမာရိပြည်သည်ငါ့ကိုပုန်ကန်သော

☆ 13:10 ၁ရာ၊ ၈:၅-၆။ ☆ 13:11 ၁ရာ၊ ၁၀:၁၇-၂၄၊ ၁၅:၂၆။ ☆ 13:14  
၁ကော၊ ၁၅:၅၅။

ကြောင့်ဒဏ်ခတ်ခြင်းကိုခံရမည်။ ရှုမာရိ  
 ပြည်သားတို့သည်စစ်ဘေးကြောင့်သေကြေ  
 ပျက်စီးရမည်။ ကလေးငယ်တို့သည်မြေ  
 ပေါ်သို့ဆောင့်သတ်ခြင်းကိုခံရမည်။ ကိုယ်  
 ဝန်ဆောင်တို့၏ဝမ်းများကိုလဲခွဲခံရမည်။''

# 14

## ကူသရေလအမျိုးသားတို့အားဟောရှေ၏ မေတ္တာရပ်ခံချက်

<sup>1</sup> ကူသရေလပြည်သားတို့၊ သင်တို့၏ဘုရားသခင်ထာဝရဘုရားထံတော်  
 ကြလော့။ သင်တို့သည်သင်တို့၏အပြစ်ကြောင့်  
 ခြေချော်၍လဲကြပြီ။- <sup>2</sup> ထာဝရဘုရားထံတော်သို့ပြန်လာ၍  
 ကိုယ် တော်ထံ၌ဆုတောင်းပ တု ထနာကိုဆက်သ  
 လျှောက်ထားလော့။ အကျွန်ုပ်တို့၏အပြစ်များ  
 ကိုလွှတ်၍၊ ကျေးဇူးတော်အားဖြင့်အကျွန်ုပ်  
 တို့အားလက်ခံတော်မူပါ။ အကျွန်ုပ်တို့ပြု  
 ထားသောကတိအတိုင်း ကိုယ်တော်၏ဂုဏ်  
 တော်ကိုချီးမွမ်းပါမည်။- <sup>3</sup> အာရှရိဘုရင်သည်အကျွန်ုပ်တို့ကိုမ  
 ကယ်နိုင်ပါ။ စစ်ရထားများသည်အကျွန်ုပ်  
 တို့ကိုမကာကွယ်နိုင်ပါ။ အကျွန်ုပ်တို့လက်  
 ဖြင့်လုပ်သောရုပ်တုများကို အကျွန်ုပ်တို့၏  
 ဘုရားဟုနောက်တစ်ဖန်မခေါ်တော့ပါ။ အို

ထာဝရဘုရား၊ ကိုယ်တော်သည်ခိုကိုးရာ  
မဲ့သောသူတို့အားကြင်နာသနားတော် မူပါ၏။"

ဣသရေလအမျိုးသားတို့အားဘဝသစ်  
ဖန်တီးပေးမည့်ထာဝရဘုရား၏ကတိတော်

4 ထာဝရဘုရားက၊

“ငါ၏လူမျိုးတော်ကိုငါ့ထံသို့ ပြန်လာစေမည်။

ငါသည်သူတို့အားအကြွင်းမဲ့ချစ်မည်။

သူတို့အပေါ်၌အမျက်တော်ပြေပြီ။

5 မိုးရေသည်ခြောက်သွေ့သောမြေကိုစိုပြေစေ သကဲ့သို့

ငါသည်ဣသရေလပြည်သားတို့အား

စိုပြေပွင့်လန်းစေမည်။

သူတို့သည်ပန်းပင်ကဲ့သို့ဖူးပွင့်ကြလိမ့်မည်။

လေဗနန်တောမှသစ်ပင်ကဲ့သို့အမြစ်စွဲလိမ့်မည်။

6 သူတို့သည်အဖူးအညွန့်တို့ဖြင့်ဝေဆာ၍၊

သံလွင်ပင်ကဲ့သို့လှပတင့်တယ်လိမ့်မည်။

လေဗနန်တောမှအာရဇ်ပင်ကဲ့သို့ အနံ့သင်းကြိုင်လိမ့်မည်။

7 တစ်ဖန်သူတို့သည်ငါ၏အရိပ်အာဝါသ အောက်တွင်

နေထိုင်ရလိမ့်မည်။

သူတို့သည်စပါးများကိုစိုက်ပျိုး၍

စပျစ်ခြံကဲ့သို့အသီးလှိုင်လိမ့်မည်။

လေဗနန်စပျစ်ရည်ကဲ့သို့ကျော်ကြားလိမ့်မည်။

8 ဣသရေလပြည်သားတို့သည်ရုပ်တုများနှင့်

အပြီးအပိုင်အဆက်ဖြတ်ကြလိမ့်မည်။

ငါသည်သူတို့၏ဆုတောင်းပ တု ထနာကိုနား  
 ညောင်း၍ သူတို့ကိုစောင့်ရှောက်မည်။  
 ငါသည်အမြဲစိမ်းလန်းသောအပင်ကဲ့သို့  
 သူတို့ကိုကာကွယ်ထားမည်။  
 ငါသည်သူတို့အတွက်ကောင်းချီးမင်္ဂလာ အဖြာဖြာ  
 စီးဆင်းရာဖြစ်တော်မူမည်။

နိဂုံးချုပ်

9 ပညာဉာဏ်ရှိသူ၊ ခွဲခြားဝေဖန်နိုင်သူတို့သည်  
 ဤကျမ်းတွင်ရေးထားသမျှတို့ကိုသဘော  
 ပေါက်နားလည်၍မှတ်သားနိုင်ကြစေ။ ထာဝရ  
 ဘုရားချမှတ်သောနည်းလမ်းတို့သည်မှန်ကန်  
 သဖြင့် ဖြောင့်မတ်သူတို့သည်ထိုနည်းလမ်းများ  
 အတိုင်းလိုက်နာ၍ အသက်ရှင်နေထိုင်ကြ၏။  
 သို့သော်အပြစ်ကူးသူတို့မူကား ထိုနည်း  
 လမ်းများကိုမလိုက်နာကြသဖြင့်ခြေ ချော်၍လဲကျကြသတည်း။  
 ပရောဖက်ဟောရှေစီရင်ရေးသားထား သောအနာဂ တု  
 တိကျမ်းပြီး၏။

**Common Language Bible**  
**Burmese: Common Language Bible Bible without**  
**Deuterocanon**

Public Domain

Language: Myanmar language (Burmese)

Translation by: Bible Society of Myanmar

**Burmese Common Language Bible**

This translation is published by the Bible Society of Myanmar.

If you are interested in obtaining a printed copy, please contact the Bible Society of Myanmar at <https://bsmyanmar.org/>.

© 2005 Bible Society of Myanmar

2014-03-30

---

PDF generated using Haiola and XeLaTeX on 11 Nov 2022 from source files dated 1 Jul 2021

de6d28cc-10f3-5485-8960-5628a6c52793